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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Pontosan milyen egészségügyi célt szolgál a 
koronavírussal fertőzött betegek Budapestre szállításáról szóló rendelkezés?" 

Tisztelt Miniszter úr!

A Nemzeti Népegészségügyi Központ tájékoztatása alapján május 8-ától megváltozott a beutalási
rend,  amely  alapján  az  egész  ország  területéről  a  Dél-pesti  Centrumkórház  –  Országos
Hematológiai  és Infektológiai  Intézetbe,  valamint az Országos Korányi  Pulmonológiai  Intézetbe
kell szállítani a középsúlyos és kritikus állapotú, szállítható, koronavírussal fertőzött betegeket.

Tekintettel  arra,  hogy  a  súlyos,  illetve  kritikus  állapotban  lévő  betegek  bármilyen  mértékű
mozgatása jelentős kockázatot jelent a beteg állapotára nézve,  továbbá arra,  hogy a szállítás az
országban légi úton nem lehetséges – azaz többórás autóban zötykölődés az egyetlen módja a vidéki
kórházakból történő elszállításnak –, e rendelkezés több mint aggasztó kérdéseket vet fel. Ráadásul
éppen most látnak napvilágot olyan felvételek, amelyek épp az ellenkezőjét bizonyítják annak, hogy
a Korányi Intézetben megfelelő lenne az ellátás: elégtelen higiéniás körülmények, nem megfelelő
izoláció,  fürdő  nélküli  szobák,  összességében  kritikán  aluli  állapotok  várják  a  koronavírusos
betegeket.

A fentiek alapján kérem, válaszoljon az alábbi kérdésekre:

Pontosan milyen egészségügyi célt szolgál a rendelkezés?

Pontosan milyen betegeket szállíthatnak Budapestre akár száz kilométereken át, amikor a vidéki
intézmények felszereltségét és kapacitását is kielégítőnek mondta a kormány, hiszen éppen e célból
ürítették ki a kórházakat?

Mi indokolja, hogy a Budapestre szállított betegeket csak a Dél-pesti Centrumkórház – Országos
Hematológiai és Infektológiai Intézetben, valamint az Országos Korányi Pulmonológiai Intézetben



helyezik el és nem például az erre létrehozott kiskunhalasi konténerkórházban?

Tisztelettel várom válaszát!

Szabó Tímea
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